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Kırk yıl düşünsem 
aklıma gelmezdi…
Johannes Fritz, Avusturyalı bir biyolog…

Oksijen gazetesinde okuduğum New York Times 

kaynaklı bir haber sayesinde haberdar olduğum 

biyoloğun yaptıkları gerçekten muhteşem! Habere 

göre nesli tükenme tehlikesindeki kelaynaklar 

Eylül sonunda göç etmeleri gerekirken küresel 

ısınma sebebiyle Ekim sonunda göçe başlıyorlar 

ve dahası Alp dağları üzerinde donarak ölüyorlar. 

Bunu fark eden Johannes Fritz, kelaynakların 

nesillerini devam ettirebilmek için bir yöntem 

geliştirmiş: Önce onları kendisine alıştırıp, yavruy-

ken besliyor, güvenlerini sağlıyor ve sonra ultrali-

ght hava aracı ile onlara öncülük edip göç ettiri-

yormuş. Bunu yaparken de onları Alpleri 

geçmeden göç edebilecekleri yeni bir rota üzerin-

den götürüyormuş. Fritz ve kelaynaklar birlikte ilk 

göçlerini 2014 yılında gerçekleştirmiş. Bugüne 

kadar Avusturya’dan İtalya’ya 15 göç yapmışlar…

Toplam 277 kuş…

Göç eden “eğitimli” kuşlar, yavrularına yeni göç 

yollarını öğretiyormuş… Buraya kadar büyük bir 

şaşkınlık, umut ve heyecanla okuduğum haberin 

devamı da var; Fritz uçamayan kelaynakları da 

otobüsle taşıyormuş…

Göç yolları değiştiği için otobüsle göç eden bir 

grup kelaynak… Kırk yıl düşünsem aklıma gel-

mezdi! 

Yuvam Dünya Derneği’nin ülkemizde gerçekleştir-

diği İklim Krizi Algı Araştırması 2023 Raporu’na 

göre hava kirliliği, afetlerin ve olağandışı mevsim 

olaylarının artması, iklim değişikliği ile en çok iliş-

kilendirilen üç doğa olayı olarak yer alıyor.

Geçtiğimiz yıllardan farklı olarak bu yıl yapılan 

araştırma kapsamına iklim krizinin sağlığımıza 

olan etkisi de alındı. Sonuçlara göre toplumun 

yarısından fazlası gıda ve beslenme sorunlarının 

yaygınlaşması, solunum yolu ve kalp damar has-

talıklarının artması, su ve taşıyıcı hayvanlar aracı-

lığıyla bulaşan enfeksiyonların çoğalması gibi 

durumları iklim değişikliğine bağlıyor. Bana göre 

raporun en can alıcı noktası, ciddi bir kesimin 

basit önlemler ya da küçük değişiklikler ile iklim 

krizinin etkilerinin önlenebileceğine inanıyor 

oluşu. Ancak “Sorumluluk almalı mısınız?” soru-

sunu “Evet” olarak cevaplayan katılımcıların “O 

halde krizin etkilerini azaltmak için günlük haya-

tınızda şu değişiklikleri yapabilir misiniz?” sorusu 

karşısında çekimser kalışı bu değişiklikleri başka-

larından beklediğimizi gösteriyor. Oysa başkala-

rından beklemek yerine yediklerimizi seçerken 

dikkat edip mevsiminde tüketerek, geri dönüşüm 

ürünlerini hayatımıza dahil ederek, çevreci ve etik 

değerleri gözeterek üretim yapan markalara des-

tek vererek ve bence en önemlisi tükettiğimiz 

enerji ve su gibi kaynakların kullanımında hassa-

siyetimizi arttırarak çevreye bıraktığımız karbon 

ayak izlerimizi minimuma indirip, iklim krizinin 

etkilerini pekâlâ azaltmaya katkı sağlayabiliriz.

Orman yangınları, heyelanlar, sel felaketleri ve 

kuraklık… Uzağa gitmemize gerek yok, iklim krizi 

kapımızdan içeri girmiş durumda. 

Bizler, sağlık profesyonellerinin yanında olmak 

için değerli kurucumuz ve Yönetim Kurulu Başka-

nımız Abdurrahman Şengel’in öncülüğünde 40 yıl 

önce başladığımız yolculuğumuzda geçmişten 

elde ettiğimiz başarılarla gurur duyarken geleceğe 

güvenle ilerlemek için bugüne bakmayı ihmal 

etmiyoruz. 

40. yaşımızı kutladığımız bu özel sayıda emekleri 

için değerli çalışma arkadaşlarım ve iş ortakları-

mıza, seçimleriyle bizleri yönlendiren kıymetli 

sağlık profesyonellerine teşekkürü borç biliyor; 

tüm canlıların yaşam alanına saygı duyarak yaşa-

yacağımız, sürdürülebilir, temiz ve adil bir dünya 

için hepimizi gerekli önlemleri almaya davet edi-

yorum. 

Seçimlerimizle geleceği şekillendireceğimiz nice 

yıllara!

Gentek Medikal Genel Müdürü

Z. Lale Özpekel Beşevli

BU SAYIDA...
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"DÜRÜST OLUN, SAĞLAM OLUN, 
ALDATMAYIN VE SON OLARAK 
DİYECEĞİM HER ZAMAN İYİ OLUN!"

KURUCUMUZ VE YÖNETİM KURULU 
BAŞKANIMIZ ABDURRAHMAN ŞENGEL, 
ÜÇ GENÇ ÇALIŞMA ARKADAŞIMIZLA BİR 
ARAYA GELDİ VE KEYİFLİ BİR SOHBET 
GERÇEKLEŞTİRDİ. 

ONLAR HAYALCİ HÜCRELER...

HER ŞEYİN 40 YIL ÖNCE BİR HAYAL İLE 
BAŞLADIĞINI BİLEN, BU HAYALE ORTAK OLUP, 
YOLLARI KESİŞEN VE EMEK HARCAYARAK 
BİRLİKTE BÜYÜYEN, GELİŞEN VE DÖNÜŞEN 
EMEKTAR HAYALCİ HÜCRELER!

"BENİM EN BÜYÜK ŞANSIM 
KURUCUMUZ GİBİ BİR 
YÖNETİCİYLE ÇALIŞMAK OLDU..."

GENEL MÜDÜRÜMÜZ Z. LALE ÖZEPEKEL 
BEŞEVLİ İLE KURUCUMUZ ABDURRAHMAN 
ŞENGEL'E KONUK OLDUK. 

PAYDOS'UN 40. YIL ÖZEL 
SAYISINDA ÇALIŞMA 
ARKADAŞLARIMIZA SORDUK... 
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40 yaşındayız!
Dile kolay tam 40 yıldır devam eden, değişimin, özgünlüğün, yeniliğin ve güvenin 
başrolde olduğu bir yolculuk bizimkisi… Yolculuklarda gidilen yol kadar bu uzun 
yolculukta yan yana yürünen yol arkadaşları da mühimdir değil mi? 
Genel Müdürümüz Z. Lale Özpekel Beşevli ile 35 yıldır Gentek Medikal’de devam 
ettiği bu uzun yolculuğun olmazsa olmazlarını, yöneticilik hayatını, kendisine ve 
ekibine kattığı değerleri konuşalım istediğimizde önerisi “bu yolculuğun mimarı, 
kurucumuz ve Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Şengel ile 35 yıldır birlikte 
çalışıyoruz ve onun değerleriyle büyüdüm; bunları birlikte anlatalım…” oldu.

Kırk Yıl Düşünsem 
Aklıma Gelmezdi…

Kendisini “fahri kurucu” olarak tanımlayan Yönetim Kurulu 

Başkanımız Abdurrahman Şengel’in genel müdürlük binamız-

daki aydınlık, ferah, dahası insanı güvende hissettiren oda-

sında misafiri olduk. “Ankara’da, Şehit Adem Yavuz Sokak’ta, 

babamdan kalma, 1+1, ufacık bir ofisimiz vardı. O zaman ben 

dahil ofiste 6 kişiydik. Lale Hanım ile iş görüşmemizi orada 

yaptık. 5. yılımıza girmiştik artık işlerimizi oturtmuştuk ve yeni 

bir çalışma arkadaşına ihtiyacımız vardı.” sözleriyle şu an 

olduğumuz odadan çıkıp 35 yıl geriye giderek adeta zamanda 

bir yolculuğa başladık… 

“Ben olsam, beni işe almazdım!”

Çalıştığı iş yerine haber vermeden iş görüşmesine gelen Z. 

Lale Özpekel Beşevli o günü şöyle anlatıyor: “O gün müthiş 

heyecanlıydım. Çalıştığım işyerinden gizli saklı gelmiştim. 

Adresi bulamadım, epey aradım… İlk işime girerken de birçok 

iş görüşmesi yapmıştım ama bu görüşmede çok daha fazlaydı 

heyecanım. Adresi buldum ve içeri girdim. Ofis o kadar 

küçüktü ki fotokopi makinası Abdurrahman Bey’in odasın-

daydı. Hatta hiç unutmuyorum biz Abdurrahman Bey ile konu-

şurken birileri geliyor, benim ayaklarımın üzerinden atlayıp 

fotokopi çekiyor. İşe başlarsam acaba ben nerede oturacağım 

diye düşünmüştüm. İş görüşmesinde doldurduğum iş başvuru 

formunu yıllar sonra Abdurrahman Bey bulmuş, bana verdi. 

Yazarken satırlar kaymış, yan yan yazdığım bir başvuru 

formu… Şimdi düşünüyorum da ben olsam o formla beni işe 

almazdım!”

İş görüşmesinde kriterlerinin bambaşka olduğunu belirten 

Abdurrahman Şengel’e göre ise önemli olan karşısındaki kişi-

nin konuşma tarzı, sorulara verdiği cevaplar ve tavırlarıymış. 

ODTÜ mezunu oluşu ise çok kıymetliymiş değerlendirme sıra-

sında… 

“Gerek günlük hayatımda gerekse 
çalışma hayatım boyunca insanlar hep 
önceliğim oldu!”

Yeni bir işe başlarken hepimizin unutamadığı bir anısı vardır… 

Eski iş yerinde işlerini tamamlayıp 1 ay sonra Gentek Medi-

kal’de başlamış Z. Lale Özpekel Beşevli çalışmaya. O günlere 

dair bir anısını paylaşıyor bizimle: “pazartesi günü işe başlaya-

caktım ve 29 Ekim de hafta sonuna denk geliyordu. Arkadaşla-

rımla hafta sonu İstanbul’a gittik. Hiç unutmuyorum şımarıklık 

yapıp pazartesi günü telefon edip, hafta sonu İstanbul’daydım 

ancak yarın çalışmaya başlayabilirim, demiştim. İşe yeni başla-

yacak olan biri bana gelip, yoldan geldim ve çok yorgunum, 

yarın gelmeyim dese o zaman hiç başlama bu sorumsuzluk 

derdim. 
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Abdurrahman Bey bunu demedi ve böylece 35 yıl biz birlikte 

çalıştık. Onun farklı bir yöneticilik anlayışı vardı ve yıllar geç-

tikçe bunu daha da iyi anladım. Ben gerçekten Gentek’te 

büyüdüm.”

Birçok yönetici için daha ilk iş gününde yapılacak bu davranış 

kabul edilemezken Abdurrahman Şengel bunu çok doğal kar-

şılamış. “Lale Hanım’ın bu yaptığı benim için doğaldı. Gerek 

günlük hayatımda gerekse çalışma hayatım boyunca insanlar 

hep önceliğim oldu! Bir şeyleri zora koşmadım. Keyifle ve 

huzurla çalışan birinin her zaman daha verimli olduğuna inan-

dım.” 

“Benim en büyük şansım kurucumuz 
gibi bir yöneticiyle çalışmak oldu.”

Yönetici olarak iş hayatında öncü olmak, çalışanına güven ve 

saygı duyup değer vermek, ekibiyle birlikte sorumluluk alıp 

birlikte iş yapma kültürünü geliştirmek, rol model olmak, 

özgüvenli olup çalışma arkadaşlarına rehberlik etmek, onlara 

işi öğretmek ve gelişmelerine destek olmak… Z. Lale Özpekel 

Beşevli’ye göre tüm bunlar bir yöneticinin olmazsa olmazları 

ve kendisi bunları bizzat Abdurrahman Şengel’in yöneticiliği 

sayesinde deneyimlemiş. “Benim en büyük şansım kurucumuz 

gibi bir yöneticiyle çalışmak oldu. Aslına bakarsanız biz hiçbir 

zaman bir patron tarafından yönetilmedik. Bunu temsilcisi 

olduğumuz uluslararası markaların yöneticileri, çözüm ortağı 

olduğumuz kurumlar, bayilerimiz ve birlikte çalıştığımız dok-

torlar da sık sık dile getirir ve hatta şaşırırlar. Evet bir Abdur-

rahman Şengel var ve kendisi Gentek Medikal’in sahibi ama 

kurum işleyişimize bakıldığında sanki yok gibi! Bu arada 

hemen eklemek isterim; işleyişin dışında gibi görünse de nasıl 

olduğunu anlayamadığımız bir şekilde aslında her şeyden 

haberdardır Abdurrahman Bey …”

Balık vermek mi yoksa balık tutmayı 
öğretmek mi?

Köklü ve belli bir kurum kültürüne sahip başarılı şirketlerin 

diğerlerinden farkı ne diye baktığımızda karşımıza ekibine 

güvenen, inanan ve herkese yaptığı işte sorumluluk veren 

günümüzün sık kullanılan tabiriyle “işleri delege eden” yöneti-

cileri olması çıkıyor. Hani bir soru vardır: Balık vermek mi 

yoksa balık tutmayı öğretmek mi?  Bir yönetici için de balık 

tutmayı öğretmenin yolu sağlıklı iş delegasyonu yapmaktan 

geçiyor. Balık yerine olta veren, balık tutmayı öğreten yöneti-

ciler her zaman başarılı oluyor. 

Gentek Medikal’in kurum kültüründe de iş delegasyonu 

Abdurrahman Şengel ile başlamış öyle de devam ediyor. Ona 

göre çalışanların kapasitesini görmek, yaratıcılığın beslemek 

için onlara alan açmak gerekiyor. “Önce bir bakıyorsun ne 

yapabilir? Yöneticinin yapması gereken en önemli şey bu sanı-

rım. Ekip çalışmasını, aile hissini verip, çalışanın sorumluluk 

almasını sağlamak! Aksi takdirde bana ne iş veriliyorsa o işi 

yaparım gerisine karışmam, der. Ben bu işi yapabilirim diyebil-

meli. Zamanlamasını ayarlayacak, hizmet kalitesini belirleye-

cek, işi bitirecek ama bilecek ki işin mesuliyeti kendisinde! 

Bana göre bir yöneticinin yapması gereken en önemli şey bu. 

Ben bu özelliğimi sanırım babamdan almışım.”

“Ne zaman genel müdür olduğumu 
inanın bilmiyorum.”

Sözü, Z. Lale Özpekel Beşevli’nin ne zaman genel müdür oldu-

ğuna getiriyoruz. “Ne zaman genel müdür olduğumu inanın 

bilmiyorum. Geçenlerde eski dosyalarımın içinde 1992 yılında 

Genel Müdür Yardımcısı olarak atandınız diye bir yazı buldum. 

Yaptığım iş seneler içerisinde çok fazla değişmedi. Yetkilerim, 

sorumluluklarım arttı ama Abdurrahman Bey hep o kapıyı açtı. 

Şirket büyüdükçe belki bir figür olarak bu pozisyon gerekli 

oldu. Ben hep söylerim bizim şirketimizde aslında satış ağır-

lıklı olan tüm şirketlerde olduğu gibi ünvanları muhatap oldu-

ğumuz müşteriler veriyor. Sen ister genel müdür ister pazar-

lama müdürü ünvanını al eğer karşı tarafa bilginle ve 

yetkinliğinle kendini kanıtlayamıyorsan mümkün değil kabul 

görmüyor ve olmuyor.”

“Yapabilecek biri ekibe dahil oldu-
ğunda ve onun yapabileceğine inandı-
ğınız anda işi ona bırakıyorsunuz.”
Genel Müdür olmadan önce ile sonraki çalışma temposunda 

nelerin değiştiği ve nasıl bir yönetici olduğunu sorduğumuzda 

ise Z. Lale Özpekel Beşevli şöyle cevap veriyor: “Yönetici çok 

detayla uğraşmamalı. Yukarıdan bakabilmeli ki bütün aşağıda 

olup biteni görebilsin. Aslında Abdurrahman Bey’in bence 

yaptığı bu, detayla uğraşmıyor ve bu sayede her şeyi o kadar 

güzel izliyor ki! Benim bunu öğrenebilmem çok zamanımı aldı. 

Bu konuda çok uğraştı Abdurrahman Bey benimle sağ olsun. 

Örneğin büyük projeler hazırlıyor, teklifler veriyoruz… Öğrete-

ceksin, yaptıracaksın, kontrol edeceksin, hatasını düzeltecek-

sin, durum böyle olunca daha çok uğraşıyorsun. Ben sabaha 

kadar çalışıp, hafta sonu şirkette kalıp yapıyordum. Abdurrah-

man Bey çok kızıyordu yapma diye. Tabii o dönemde eleman 

sıkıntımız da vardı. Ama sonra şunu anladım; yapabilecek biri 

ekibe dahil olduğunda ve onun yapabileceğine inandığınız 

anda işi ona bırakıyorsunuz. Güvendiğiniz zaman işi delege 

ediyorsunuz ve siz de bir yönetici olarak asıl işiniz olan takip, 

kontrol, denetim ve sistem kurma, iş geliştirme alanlarına 

ayrıca sizden asıl beklenenlere konsantre oluyorsunuz. 

Bununla ilgili bir de hikâye vardır hani elinde kahve fincanı, 

ağzında purosu ile etrafa halka halka dumanlar yaymakla meş-

gul bir fabrika müdürü hakkında…

Büyük Amerikan imalat fabrikalarından birinin yönetim kurulu 

üyeleri kâr ve zarar hesaplarını incelerken, fabrika müdürünün 

aylığına takılmışlar ve bu ücretin yüksek olduğunu düşünmüş-

ler. İçlerinden iki kişi seçerek fabrika müdürü denen bu adamın 

neler yaptığını bir görmelerini ve ondan sonra bu konuda karar 

verilmesini kabul etmişler. 

İki kişilik heyet bir sabah sessizce fabrikaya gitmiş ve fabrika 

müdürünün odasına girmiş. Gördükleri manzara şu olmuş: 

Fabrika müdürü elinde kahve fincanı, ağzında purosu, etrafa 

halka dumanlar yaymakla meşgul. Masanın üstünde ne bir 

dosya, ne bir kağıt, hiçbir şey yok. Bir müddet kendisi ile ora-

dan buradan konuşan heyet üyeleri, bu müddet zarfında 

müdürün hiçbir işle meşgul olmadığını ve yalnız birkaç basit 

telefon konuşması yaptığını görmüşler. 

Heyet aldığı intibadan memnun, idare meclisine “fabrika 

müdürü denilen zatın yanında bulundukları üç küsur saat zar-

fında hemen hemen hiçbir şeyle meşgul olmadığını ve bu 

bakımdan böyle basit bir iş için verilen yıllık 100.000 dolardan 

en aşağı üçte iki nispetinde bir tasarruf sağlanabileceğini” söy-

lemiş. Tabii fabrika müdürü bu indirmeye razı olmamış, işten 

ayrılmış. Yeni maaşla çalışmayı kabul eden birçok istekli ara-

sında bir zat yeni fabrika müdürü tayin edilmiş. Üç aydan sonra 

idare meclisine gelen imalat istatistiklerinde az, fakat dikkat 

çekecek kadar bir düşme başlamış. “Fabrika müdürü yenidir, 

tabii bu kadar acemilik olur” demişler. Altıncı ayın sonunda 

üretim ve kâr istatistik eğrisi bir hayli düşmüş. Hatalı üretim 

miktarı ise artmış. 

Eski heyet azaları, yeni fabrika müdürünü odasında ziyaret 

etmişler. Adamcağız kan-ter içinde bir elinde telefon, öteki eli 

evrak imzalamakla meşgul, başıyla gelenlere oturmalarını işa-

ret etmiş. Gelen giden o kadar çok ki, adamla doğru düzgün 

konuşmaya bile imkân olmamış. Fakat heyetin kanaati şu 

olmuş: “Böyle canla başla çalışan bir adam başta olduğu müd-

detçe işlerin düzelmemesi için bir sebep yoktur, biraz daha bek-

leyelim.”

Sene sonu gelmiş, her zaman kâr eden fabrikanın bilânçosu 

zararla kapanınca idare meclisi azaları birbirine girmişler ve işi 

yeniden incelemeğe başka bir heyeti memur etmişler. Yeni heyet 

müdürün odasına değil fabrikaya gitmiş ve iş başında bekleyen 

insanlar görmüş, sebebini sormuş. Aldıkları cevap şu: “Hususi 

bir döküme başlayacağız. Fabrika müdürü ben gelmeden başla-

mayın dedi, biz de bekliyoruz. Her halde elektrik atölyesinden 

bir türlü ayrılmaya vakti olmadı.”

O sırada gözleri, yaşlı bir ustabaşına ilişmiş. Adamı şöyle bir 

kenara çekmişler ve fabrikanın eskiye nazaran daha fena çalış-

masının sebeplerini sormuşlar. Yaşlı ustabaşı içini boşaltmak 

ihtiyacını uzun zamandır hissetmiş olacak ki, “Baylar” demiş: 

“Eski müdürümüz teferruatla uğraşmaz, ileriye ait planlar 

yapar, işi bize bırakır, biz de normal zamanlarda onu rahat 

bırakırdık. Ani, içinden çıkamayacağımız olağanüstü bir prob-

lemle karşılaştığımız zaman ancak ona başvururduk ve o 

zaman da bilirdik ki o bizim sorunumuzu çözecek. O hakiki fab-

rika müdürü idi. Güler yüzlü idi. Purosunu içer, bizimle şakala-

şır, fakat hepimiz için düşünürdü. Şimdiki müdür de çok dürüst, 

iyi niyet sahibi, hatta çok daha çalışkan bir adam. Fakat o hiç-

birimize inanmıyor, her işin kendisi tarafından görülmesini isti-

yor yani o bizim yerimize ustabaşılık yapıyor. Tabii biz de amele 

çavuşu mertebesine düşüyoruz. Haydi neyse buna da aldırma-

yalım ama fabrika müdürlüğü boş kalıyor. Elinde purosu ileriyi 

görmeye çalışan, tedbir alan, düşünen adamın yerinde kimse 

yok.”

76



Eski fabrika müdürünü oraya getirmek isteyen idare meclisi, bir senelik acı tecrübesinden sonra 100.000 yerine 150.000 dolarla onu 

ancak gelmeye ikna etmiş. 

(Kaynak: Nüvit Osmay, İnsan Mühendisliği)

Yöneticilerimizle, çalışma arkadaşlarımızla, bayilerimizle, temsilcisi olduğumuz markalarla ve yanlarında olmaktan gurur duydu-

ğumuz sağlık profesyonelleriyle birlikte Gentek olarak bu yıl 40. yılımızı kutluyoruz. 40. yılımızda temamız, “Kırk yıl düşünsem 

aklıma gelmezdi.” 

Biz de sohbetin sonunda sormadan edemiyoruz:  Kırk yıl düşünseniz aklınıza gelmeyen ne var?
 

Kurucumuz ve Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Şengel, “kırk yıl düşünsem, Gentek Medikal’i kuracağım aklıma gel-

mezdi” diyor ve devam ediyor: TRT’de Daire Başkanı olarak çalışıyordum. Bir gün rahmetli babam hadi, bir şirket kuracağız, gel 

onun başına geç diyor ve ben istifa ediyorum. Ertesi gün babamı kaybediyoruz. Onunla kararlaştırdığımız gibi Gentek Medikal’i 

kuruyorum. Kırk yıl düşünsem böyle olacağı aklıma gelmezdi.”

“Bu kadar yoğun tempolu bir çalışma hayatım olacağı hiç aklıma gelmezdi… Çünkü o zamanlar ne böyle bir iş insanı olma haya-

lim ne de isteğim vardı. İyi bir ev hanımı olabilirdim, nakış işleyen falan… Gerçekten o dönemlerde düşünsem kırk yıl aklıma gel-

mezdi. 2006 yılında emekli oldum ben ve hala çalışıyorum…” diyen Genel Müdürümüz Z. Lale Özpekel Beşevli sözlerini şöyle 

bitiriyor: “İyi ki…”

Uzun yolculukları göze alıp, birlikte yürüyebilmek ve her yeni güne umutla, sevgiyle, heyecanla başlayabilmek! Bu yolculukta 

ilkeli olmak, dürüst olmak, verdiği sözün arkasında durmak ve sadece bir işe odaklanmak… Bu sohbetin sonunda odadan çıkar-

ken yanımıza aldıklarımız bunlar oldu! İnsan Kaynakları Sorumlumuz Gözde Çetintaş ile odadan ayrılırken biz de değerli kurucu-

muzun odasının kapısına üzerine Spinoza’nın sevdiğimiz bir sözünü yazdığımız bir not bıraktık: “İnsan için kıymetli olan şey yine 

insandır.”

Nice yıllara birlikte… 

Röportaj : Gözde Çetintaş - Yeşim Özcan
Fotoğraflar : Murat Solakoğlu Yönetim Kurulu Başkanı

Abdurrahman Şengel
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Kurucumuz ve Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Şengel, kurum bültenimiz 
Paydos’un 40. yıl özel sayısında üç genç çalışma arkadaşımızla bir araya geldi ve 
keyifli bir sohbet gerçekleştirdi. Marmara Bölge Ürün Satış Sorumlularımızdan Elif 
Bilge Akıncı, Ege Bölge Ürün Satış Sorumlularımızdan Mert Tüney ve Anadolu Bölge 
Ürün Teknik Servis Sorumlumuz Muhammed Demir, 40 yılın hikayesini kurucumuz-
dan dinleme fırsatı buldu.

Gentek Medikal 
ile Nesilden 
Nesile 
Röportaj : Gözde Çetintaş - Yeşim Özcan
Fotoğraflar : Murat Solakoğlu

" Güvenilir olmak,
Etik değerlerimize sahip çıkmak,
Çalıştığımız ve hedeflediğimiz 
sektörlerin teknolojik ve ticari 
gelişmelerini takip ederek yeni iş 
olanakları yaratmak, Şirket 
kültürümüze uygun köklü ve 
güvenilir kuruluşlarla iş birliği içinde 
olmak… Kurulduğumuz günden 
itibaren amatör ruhumuzla 
bütünleşmiş bir kurumsal yapıda 
çalışarak müşterilerimizin ve 
çalışanlarımızın memnuniyetini 
sağlamak ve bu amacı 
gerçekleştirmek kalite politikamızın 
vazgeçilmez ilkeleri oldu.

1983 yılında faaliyete başlarken 3 
kişiydik. Bugün 88’i Ankara Genel 
Müdürlük, 33'ü İstanbul ve 12’si İzmir 
Bölge Müdürlüklerimizde olmak 
üzere toplam 133 kişiyiz. Bu aileye bir 
de beraber çalışıp iş birliği yaptığımız 
iş ortaklarımızı eklediğimizde ülke 
çapında yaklaşık 200 kişilik kocaman 
bir ekiple bu ilkeler ışığında 
çalışmaya devam ediyoruz. 

Bir markanın yıllar içinde kat ettiği 
yol, başarıları, aldığı ödüller, kurum 
kültürü ile nereden nereye geldiği… "
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Elif Bilge Akıncı 
Başlarken hissettikleriniz, kat ettiğiniz yol… Gerçekten çok büyük bir yolculuk. Gentek Medikal’i 
kurma fikri nasıl doğdu? Bu süreçte size manevi anlamda destek olan kişi kimdi? 

Abdurrahman Şengel

ODTÜ’den mühendis olarak mezun olduktan sonra 10 yıl kadar TRT’de çalıştım. En son Stüdyolar Daire Başkanlığı yaptım. O 

zaman babam, “biz bir şirket kuracağız seni oraya alalım şirketin başına geç” dedi. Benim tıbbi sektörle hiç alakam yok ama peki, 

dedim. Cuma günü istifamı verdim, cumartesi günü babam vefat etti. İnsanın hayatında dönüm noktaları oluyor… Bir şirket kur-

mak babamın hayali idi ama ömrü vefa etmedi. Aslında ben onun hayalinden yola çıkmış oldum. Kısa süre başka bir firmada 

çalıştıktan sonra Gentek Medikal’i kurdum. 

“Elbette birçok sıkıntı yaşadık ama prensiplerimizi doğru belirlediğimiz için 
sağlam bir şekilde ilerledik.”

12 Mayıs 1983 tarihinde üç kişilik bir ekip ile başlayıp, bugünlere geldik. İlk ofisimiz, Kızılay’da Şehit Adem Yavuz Sokak’taydı. 

Başlarken hiç sermayemiz yoktu. Hatta ilk zamanlar sermayemiz olmadığı için komisyon alabileceğimiz ihaleleri takip ederek 

onlara iştirak ediyorduk. O zamanlar her şeye saldırıyorduk ve alanımızı sadece sağlık sektörü olarak belirlememiştik. Elbette bir-

çok sıkıntı yaşadık ama prensiplerimizi doğru belirlediğimiz için sağlam bir şekilde ilerledik. 

“İnsanın hayatında 
dönüm noktaları oluyor.” 

1985 yılında ilk temsilciliğimizi aldık. Aslına bakarsanız bizim 

Gentek Medikal olmamız Karl Storz firmasının temsilciliğini 

almamız ile oldu. Gentek’in hikayesi işte böyle başladı. Ofisi 

yine aynı sokakta başka bir binaya taşıdık. Kurulduktan 5 yıl 

sonra Lale Hanım bize katıldı. Birlikte çok çalıştık, çok güzel 

işlere imza attık. 2003 yılının Eylül ayında Ahmet Haşim Cad-

desi’ndeki binaya taşındık ve sonra da 2020 yılının Kasım 

ayında da bu binaya geçtik. Ben artık işleri daha çok Lale 

Hanım ve Ali Bey’e devrettiğim için emekli pozisyonunda 

Bodrum’da yaşıyorum. Arada bir Ankara’ya geliyorum. 

Gentek Medikal’i kurarken o dönem eşim ve annem vardı 

yanımda.  Ben tek çocuğum. Yalnız geldim bu zamana. Ama 

dediğim gibi prensiplerimle, kaliteli olarak… Sonra Ali Bey eği-

timini tamamlayınca bize katıldı.

“Kriz dönemlerinin iyi değerlendiril-
mesi gerektiğine ve 
ilkelerden ödün vermeden çalışmanın 
başarı ile sonuçlanacağına inanıyo-
rum.”

Muhammed Demir
Gentek Medikal’in kuruluş yılları ülkemiz için 
hayli zor zamanları kapsıyor. Yaşanan ekono-
mik kriz, mevcut siyasi ve politik gidişat… Diğer 
yandan o dönem bakıldığında siz çok yüksek bir 
mevkidesiniz, birçok insanın imreneceği bir işi-
niz var. Bu dönemde radikal bir karar verip yeni 
bir iş kurmak aslında çok büyük bir risk almak 
değil mi?

Abdurrahman Şengel

Ben adeta bir havuza atladım… Benzetmek gerekirse olan tam 

da buydu. Babam bir şirket kurmak istedi ama vefat etti ve 

bunu ben gerçekleştirecektim. Anlayacağınız o havuzda bir 

şekilde yüzmem gerekiyordu. Kriz dönemlerinin iyi değerlen-

dirilmesi gerektiğine ve ilkelerden ödün vermeden çalışmanın 

başarı ile sonuçlanacağına inanıyorum. Bir de iyi niyet var işin 

içinde. Sen iyi niyetli olursan işinde de iyi olanlar geliyor sana. 

Kötüyü düşünmezsen kötü diye bir şey de olmuyor açıkçası. 

Yani o dönem mecburdum, çalışmak zorundaydım, başarma-

lıydım. Fırsatları kolluyorsun denk geldiğinde de değerlendiri-

yorsun. 

“Armut dibine düşer…”
Mert Tüney
Sağlık sektörüne girerken sizi babanızın yönlen-
dirdiğini görüyoruz. Genel Müdür Yardımcımız 
Ali Şengel de şimdi Gentek çatısı altında… Ken-
disi Gentek Medikal’e nasıl dahil oldu? Arada 
baba-oğul ilişkisi de var. Bu profesyonelliği 
nasıl kurdunuz? Bu süreçte sıkıntı yaşadınız mı?

Abdurrahman Şengel

Biz hiç sıkıntı yaşamadık Ali Bey ile… Bir yerde karakterler de 

uyuyor herhalde. Armut dibine düşer diye bir atasözü var ya. 

Burada kurulu bir düzen vardı, o da akıllı bir çocuk, başka bir 

maceraya girmektense devam etti; iyi de oldu… İlişkilerimiz 

gayet iyi, baba-oğul ilişkisi. Ali 12 yaşındaydı annesi vefat etti-

ğinde. İkimizle de annem ilgilendi. Öyle olunca birdenbire 

olgunlaşmak zorunda kaldı. Ama bir sıkıntımız olmadı, rahat 

geldik bugünlere… 

Elif Bilge Akıncı
İşiniz gereği çok seyahatiniz olmuştur. Unuta-
mayacağınız bir seyahat anınız oldu mu?

Abdurrahman Şengel

Aslında tüm seyahatlerimiz güzeldi… İlk zamanlar çok paramız 

yok, imkanlarımız kısıtlı tabii. O zamanlar başarmak zorunda-

sın, seyahat ederken çok fazla heyecan tarafına bakmıyorsun. 

Satış yapıp, işini bitirip geri dönmekti öncelikli olan! Malzeme-

leri arabaya yüklüyorduk ve arabayı kendim kullanıyordum. 

Hiç unutmam bir gün Elazığ’a gidip ki yol 800 km. cihazları 

teslim edip hiç dinlenmeden geri geldim. Hep bu tempodaydı 

seyahatlerimiz. Devamlı geziyorduk çünkü cihazları satmak 

zorundaydık ama böyle olunca da gidilen yerde bir şey 
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yapmak imkansızdı. Yurt dışı seyahatlerimiz olurdu. Gittiğin 

yerde temsilcilik alabilmek için çaba sarf ediyorsun. Alman-

ya’ya giderdik ve gittiğimiz şehirlerde taksiye binmez müm-

kün mertebe tarifelere bakardık, metro nereden gidiyor diye… 

Orada mesela güzel bir uygulama vardı: 10 gün kalırsan turist 

bileti alabiliyordun. O bileti aldığın zaman istediğin trene 

binebiliyordun. Bütün Almanya’yı böyle dolaştım. Yurt içinde 

de çok seyahatimiz olurdu. Ama zaman kısıtlı, yapılacak iş çok 

ve elemanımız azdı. Öyle olunca da seyahatler iş için olmanın 

dışında olamazdı. Şimdi olsa, şu yoldan gidelim, şurayı da 

görelim gibi plan yapabilirdim belki. 

“Hiç unutmam, ilk kazan-
cımızla fotokopi makinesi 
almıştık.”
Muhammed Demir
Anlattıklarınıza bakılırsa aslında o dönem siz 
bir patron değil bir nevi satış temsilcisi gibi çalı-
şıyormuşsunuz.

Abdurrahman Şengel

Gentek kurulduğunda 3 kişiydik. Durum böyle olunca hepimiz 

her işi yapıyorduk. Böyle de olmak zorundaydı. Başlangıçta 

tek bir ürün grubu yoktu sattığımız, laboratuvar aletleri vardı, 

cerrahi setler vardı… Pazarlama yapıyorduk ama teknik imkan-

larımız kısıtlıydı. O zamanlar evlerde kasetli videolar vardı. O 

videoyu, televizyonu alır gidersin hastaneye, böyle kan ter içe-

risinde girersin ve acil sevisin koridorlarında sedye istersin 

vermezler, bir yerlerden bulursun; videoyu, televizyonu sedye-

nin üzerine koyarsın, sonra doktorları oraya davet edip onlara 

anlatırsın… 

Karl Storz’un ürünlerini satmaya başlayınca tek ürüne odak-

lanmış olduk. Uzun bir süre fazla elemanımız olmadı. Yavaş 

yavaş ancak gücümüz yettiğince büyüdük. Bu temsilciliği 

almamızdan sonra diğer markalar kendiliğinden bizi tercih 

ettiler.

Hiç unutmam, ilk kazancımızla fotokopi makinesi almıştık. O 

dönem teleks diye bir alet vardı, haberleşmek için kullanılan, 

resim filan gönderemiyorsun sadece yazı yolluyorsun. Başlar-

ken teleksimiz de yoktu, gidip başka yerlerden teleks ile gön-

deriyordum teklifleri. Bu sebeple faks makinası o dönemin 

koşullarında çok önemli bir kolaylıktı! Sıfırdan bu noktaya gel-

mek evet büyük bir başarı ama bu hiç kolay değildi… İğneyle 

kuyu kazar gibi oldu. Benim öyle babamdan kalan bir serma-

yem ya da başlarken çok büyük bir param yoktu, ekiple el ele, 

omuz omuza çalışmak zorundaydım.

“Güvenilmek bize çok 
büyük artılar sağladı.”
Mert Tüney
Gentek Medikal’in geldiği noktaya baktığımızda 
işin içerisinde büyük bir tecrübe, dahası her aşa-
masında alın teri var. Bu alın terinin de kaynağı 
sizsiniz. Kendi adıma bu buluşmaya çok değer 
verdim, benim için çok kıymetli! Sizden duyaca-
ğım her şey benim için adeta altın bir bilezik. Bu 
40 yıllık yolculukta sizin için en önemli değer ne 
oldu? Geldiğiniz bu noktaya baktığınızda başa-
rınızın sırrı neydi? 

Abdurrahman Şengel

Dürüst olabilmek, verdiğin sözü tutabilmek, yaptığın işin 

sonuna kadar arkasında durmak… Bunlara bir de her fırsatta 

dile getirdiğim, şu cümleyi de eklemek isterim: Özellikle sattı-

ğınız malın kaliteli olmasına, kötü olmamasına dikkat edin. 

Ailenizden biri, bir gün bu cihazlarla ameliyata girecek gibi 

düşünün ve öyle davranın. İyisini yapmak, arkasını devam 

ettirmek. Benim bu konuda örnek aldığım bir markadır Merce-

des. Mercedes nasıl tutunuyorsa, nasıl çalışıyorsa, niye mak-

bulse aynı şekilde bunu sağlamak. Düzgün çalışırsan fazla 

hata yapmıyorsun dolayısıyla ıvır zıvır işlerle uğraşmıyor işine 

daha konsantre olabiliyorsun. Bu çalışma şeklimiz sayesinde 

doktorlar, alım yapan kurumlar bize son derece güvendiler. 

Güven çok önemli! Güvenilmek bize çok büyük artılar sağladı. 

Muhammed Demir
Şu an Gentek çatısı altında en önem verdiğiniz 
ve 40 yıldır devam eden çalışma prensibi nedir?

Abdurrahman Şengel

Başlarken sağlık sektörünün profesyonellerine en iyi hizmeti 

sunabilmek ve yaptığımız işte dört dörtlük olabilmek için 

tamamen tek bir işe odaklandık.  Bu ilkeden asla ödün verme-

dim ve 40 yıldır görüyorum ki bu çalışma prensibim kurumsal 

bir davranış haline gelmiş, aynı şekilde devam ediyor. 

“Dürüst olun, sağlam olun, 
aldatmayın ve son solarak 
diyeceğim her zaman iyi olun!”

Mert Tüney
Kendi adıma çaldığınız kapının arkasında sizin 
hakkınızda olumlu düşünen birilerinin oldu-
ğunu bilmek müthiş gurur veriyor ve çalışma 
azminizi artıyor!  Şu an bulunduğunuz yerden 
baktığınızda hem geriye dönük hem de ileriye; 
Gentek hakkında ne düşünüyorsunuz ne hissedi-
yorsunuz? 

Abdurrahman Şengel

Çok hoşuma gidiyor tabii ki… Böyle beğenilen, her yerde güzel 

anılan bir şirket olması insanın koltuklarını bayağı kabartıyor. 

Doktorları ziyarete gittiğimizde biz rahatlıkla girerdik odala-

rına, diğer firmalar öyle değildi. Ama bu bizim sağladığımız bir 

şey… Onlara da hep yardımcı olmaya çalışıyorduk. Bilgi eksiği 

mi var gidip tamamlıyorduk. Bir doktorla ameliyata girdiğimi 

hatırlarım mesela. Doktor beni de aldı yanına. Beraber yapa-

cağız dedi. Ben şoför değilim demiştim, arabayı satıyorum 

sadece… Yok, beraber girelim demişti. Bunlar çok gurur verici 

şeyler.

Şu ana kadar “Gentek kötü” lafını hiç duymadık. Bu sizlerin 

sayesinde oluyor. Çalışkanlığınız, işinizi severek yapmanız çok 

önemli. 

Siz genç arkadaşlarımıza 

tavsiyem: Gentek Medikal’de 

çalışmak büyük bir avantaj. 

Buradan ayrılıp başka bir firmada 

çalışmaya gittiğinizde de Gentek 

ile çalışmanın büyük avantajı 

oluyor. Dürüst olun, sağlam olun, 

aldatmayın ve son olarak 

diyeceğim her zaman iyi olun!
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Elif Bilge Akıncı
Marmara Bölge Ürün Satış Sorumlusu

“Çalışanların eğitimine, gelişimine verilen önem ve kazandırdığı tecrübe benim 

için çok kıymetli…”

Kocaeli Üniversitesi Biyomedikal Mühendisliği Bölümü’nden 2021 yılında 

mezun oldum. Yıldız Teknik Üniversitesi, Endüstri Mühendisliği Bölümü’nde 

Mühendislik Yönetimi Yüksek Lisans eğitimime devam ediyorum. Eğitim haya-

tım boyunca birçok yerde uzun dönemli staj deneyimlerim oldu.

Gentek Medikal ile tanışmam ve çalışmaya başlamam, burada çalışan arkadaş-

larımın anlattıkları vesilesi oldu. Çalışanların eğitimine, gelişimine verilen 

önem ve kazandırdığı tecrübe benim için çok kıymetli…

Geçmiş deneyimlerim, yetkinliklerim ve edindiğim mühendislik becerilerimle 

donanımlı bir mühendis olarak bulunduğum şirketin değerini daha da yükseğe 

taşımak temel hedeflerim arasında…

Mert Tüney
Ege Bölge Ürün Satış Sorumlusu

“Genç olmak sadece sayılardan ibaret fakat genç kalmak sayıların ruhunda 

gizli…”

Pamukkale Üniversitesi Biyomedikal Mühendisliği Bölümü’nden 2019 yılında 

mezun oldum. Ege Üniversitesi’nde Pazarlama ve Marka Yönetimi Yüksek 

Lisans eğitimime devam ediyorum.

Yaşamın, yaşamanın ana yapı taşının sağlık olduğunu düşünen biri olarak 

gerek günlük gerekse iş hayatımda insanların yaşamına dokunabilmeyi, etki 

edebilmeyi gaye edindim. Bu yolda ortak paydaşta buluştuğumuz Gentek'in bir 

parçası oldum. 

Bugüne kadar edindiğim ve bundan sonraki süreçte edineceğim öğreti ve tec-

rübeler doğrultusunda hem kendimi hem de görev ve sorumluluklarını üstlen-

diğim şirketimi en iyi şekilde temsil etmek, Gentek Medikal’e her gün daha 

fazla değer katarak başarıya ulaşabilmek, geliştiğimi ve geliştirebildiğimi his-

setmek, hissettirebilmek temel hedeflerim arasında…

Gentek ailesinin en genç üyelerinden biri olarak mesajım; genç olmak sadece 

sayılardan ibaret fakat genç kalmak sayıların ruhunda gizli… Genç ve sevgiyle 

kalın! 

Muhammed Demir
Anadolu Bölge Ürün Teknik Servis Sorumlusu

“Gentek Medikal ile tanışmam ailem ve çevremdeki değerli hekimlerimizin önerisi ile 

oldu.”

Ankara Üniversitesi Biyomedikal Mühendisliği (İngilizce) Bölümü’nden 2020 yılında 

mezun oldum. Ankara Üniversitesi’nde Biyomedikal Mühendisliği Yüksek Lisans eğiti-

mime devam ediyorum. Öğrencilik yıllarımda Biyomedikal Mühendisliği Bölümü TUBİTAK 

projelerinde proje sorumlusu olarak yer aldım.  Gentek Medikal ile tanışmam ailem ve 

çevremdeki değerli hekimlerimizin önerisi ile oldu. 

Gentek Medikal’de iş hayatıma devam etmemin başlıca sebepleri; biyomedikal alanında 

yenilikçi ve takım odaklı bir kültüre sahip olması, çalışanlarına sunduğu eğitim ve gelişim 

fırsatlarından yararlanarak kendimi geliştirmek dolayısıyla şirkete daha fazla katkı sağla-

mak, modern ve ileri teknoloji ürünü medikal sistemler kullanmasıyla teknoloji alanın-

daki gelişmelerden haberdar olmamıza yardımcı olması gibi birçok sebep sayabilirim.

Sağlık sektöründe becerilerimi geliştirmek, mevcut yeteneklerimi kullanarak şirketin 

başarısına katkı sağlamak ve yeni beceriler edinerek şirketin hedeflerine ulaşmasına yar-

dımcı olmak temel hedeflerim arasında…
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Hayalci Hücreler: 
“Şimdi nereye uçuyoruz?”
Derler ki;

Dünyada hayal kurabilen iki canlı vardır. Bunlardan biri insan, diğeri tırtıl.

Tırtılın bir hayali vardı: Kelebek olmak…

“Zamanı geldiğinde bir tırtıl daha çok yemeye başlar ve kendi metabolizmasının ihtiyacı olandan daha fazlasını tüketir. Böylece tır-

tılın bedeni ölmeye başlar, bu bedenin sıvılaşması şeklinde olur. Fakat tırtılın bedeninde orada burada birkaç hücre vardır. Bilim 

adamları bu hücrelere ‘hayalci hücreler’ adını verirler. Bu hücreler aslında yeni bir gerçekliğin hayalini kurarlar, farklı bir bilinç sevi-

yesinde titreşirler. Tırtılın bedeni bu hücreleri tanıyıp onlara saldırır. Fakat onlar farklı bir seviyede titreştikleri için bu saldırılardan 

etkilenmezler. Saldırıcı hücreler ise kısa zamanda vazgeçerler. Bu arada hayalci hücreler yine orada burada kümelenmeye başlarlar. 

Daha sonra bu kümeler birbirleri arasında bir bağlantı oluştururlar. Bu hücre bağlantıları belli bir kritik kitleye, eşiğe ulaştığında, 

sihirli bir şey olmaya başlar. Tırtılın bedeninde uyumakta olan bir gen, genetik kod uyanır. Bu genetik kod kanatların, yeni bir kal-

bin, antenin, bacakların, uçan bir varlığın metabolik hızı vb. ne dair tüm bilgileri içerir, hepsi bu kodun içinde gizlidir. Bu gen, 

hayalci hücrelerin birbirleriyle kurdukları bağlantı sayesinde uyanır. Tırtılın bedeninin geri kalan kısmı ölürken, hayalci hücreler 

ölmekte olan gövdesini kendilerini besleyecek bir gıda olarak kullanırlar. Bu hayalci hücrelerin büyümek ve bağlantı kurmak için 

kullandıkları bir kültür ortamı olur ve çok kısa zamanda bir özgürlüğe doğru uçmak üzere bir kelebek buradan ortaya çıkarak 

uçmaya başlar.” (Dr. Deepak Chopra)

“Ah bir kelebek olsam!” hayali kuran bütün tırtıllar kelebeğe dönüşmüyor… Tırtılların %70’inin yapısında hayalci hücreler bulunu-

yor ve sadece hayalci hücreleri olan tırtıllar kelebeğe dönüşebiliyor. Biyologların “hayalci hücre-imaginary cell” adını verdikleri 

bir hayal hücresinin ilk hayali kurmasıyla başlayan bu yolculuk, ortak hayali paylaşan hayalci hücrelerin bir araya gelmesi, kele-

bek olma hayalini hayata geçirmek için çaba sarf edip, gayret göstermesiyle gerçek oluyor. 

Yaşadığımız şu hayatta, hayalci bir hücrenin etrafında toplanıp, birbirini kollayıp gözeterek, ihtiyaçlarına saygı duyarak, zorluk-

lara göğüs gererek birlikte ilerlemek, kısacası emek harcayarak büyümek, gelişmek ve dönüşebilmek yıllar içerisinde… Tıpkı bir 

tırtılın kelebeğe dönüşmesi gibi! Ne büyük bir meziyet ve eğer bir tanımı olacaksa ne büyük bir başarı…

Paydos’un bu sayısında Genel Müdürümüz Z. Lale Özpekel Beşevli, Muhasebe 
Destek Personelimiz Tellibey Özkan, Grup Hastaneleri Satış Müdürümüz Ozan 
Özcanlı, Özel Müşteri Direktörümüz Hakan Sözer, Yönetim Kurulu Denetçimiz 
Nurdan Tuncer, Veri Girişi Uzmanımız Hüseyin Sarıaltun ve Karl Storz Direktörümüz 
Burak Taner Şahin ile Genel Müdür Yardımcımız Ali Şengel’e konuk olduk. 
Uzun yıllardır Gentek’te devam eden çalışma hayatlarında yaşadıklarını, 
öğrendiklerini, anılarını dinleyip; “Kırk yıl düşünsem aklıma gelmezdi.” dedik.

Onlar hayalci hücreler… 
Her şeyin 40 yıl önce bir hayal ile başla-
dığını bilen, bu hayale ortak olup, yolları 
kesişen ve emek harcayarak birlikte 
büyüyen, gelişen ve dönüşen emektar 
hayalci hücreler! Hayal kurmaktan 
korkmayan, zorluklar karşısında risk alıp, 
birbirine tutunup Gentek Medikal 
çatısı altında kanat çırpmanın hazzını
yaşayanlar. Uzun yıllardır bir aradalar… 1918



46 yaşındayım… Yaşadığım yıllar boyunca farklı tecrübelerim 

oldu. Benim için bu hayatta sadece siyah ve beyaz yok! Onu 

daha iyi yapsaydık, bunu yapmasaydık gibi yaklaşımlardansa 

tercihlerimiz ve bu tercihlerin bedelleri üzerinden analiz yap-

mak daha doğru geliyor. Bu tercihleri kuvvetli taraflarımız 

belirliyor ama fırsatların da artı ve eksileri oluyor. 

Hani herkesin hayatında kendini sorguladığı bir dönem vardır, 

“orta yaş krizi” diye tanımlanan. Doğuyorsunuz, büyüyorsu-

nuz, okula gidiyorsunuz. Sonra iş hayatınız başlıyor, 

evleniyorsunuz, çocuklarınız oluyor. Böyle telaşla vakit geçi

yor. Herkesin sermayesi eşit aslında… 

Bir gün geri dönüp bakıyorsunuz ve bir zaman geçmiş. 

Sorgulamaya başlıyorsunuz; ben bu hayatı boşuna mı harca-

dım, ne yapıyorum diye?  

İş hayatı kendimizi anlamlandırdığımız yer. Eğer iş hayatını 

boşa geçirdiysen orta yaş krizine denk gelen yaşlarda biraz 

problem çıkıyor. “Eyvah ben ne yaptım, acaba hiçbir şey yap-

madım mı?” diye paniğe kapılıyor insan! Gerçekten varoluşsal 

bakışla, kendinizi anlamlandırdığınız yer iş hayatı. Bu anlamda 

Gentek’i çok büyük bir şans olarak görüyorum; bu kadar etik 

değerlerine bağlı, faydalı bir şey yapıyorum hissiyle çalışılan… 

Gentek’in öyle bir değeri var. En azından benim için. O değeri 

verdikten sonra yıllar da anlamsızlaşıyor. Yani 40 yıl, 50 yıl, 

100 yıl… Zaten yıl tamamlamaya gelmiyoruz ki buraya!

“İş hayatı kendimizi 
anlamlandırdığımız 
yer.”

Ali Şengel

“Ofiste, ameliyathanede, 
hastanede… gün içerisinde 
geçirdiğin her dakika 
kendine yaptığın yatırım 
aslında.”

Burada harcadığı zamanı sadece çalışmak, tanımlı görevlerini 

yerine getirmek olarak değil insanın kendini şekillendirmesi 

boyutunda hissedenler daha farklı tepki veriyorlar. Ofiste, 

ameliyathanede, hastanede… Gün içerisinde geçirdiğin her 

dakika kendine yaptığın yatırım aslında. O zamanı nasıl geçir-

diğin, kendine ne kattığın çok önemli. Çocuklarımızın aldığı 

eğitime bakıyorum tam da bunu öğreniyorlar. Örneğin onlara 

verilen ödevlerde bu ödevi nasıl yaptıkları önemli oluyor. Araş-

tırması, takip etmesi, yeni şeyler öğrenmesi, kıyaslayabilmesi 

çok kıymetli ve başarı ölçütü de sınav olmuyor. Biz ve bizden 

öncekiler belki bu bilinçle yetişmedi ama şu an bizimle çalışan 

yeni jenerasyon bizden farklı bakıyor ve onlara uyum sağla-

mak için kendimizi nasıl geliştirebiliriz, diye düşünmemiz 

gerekiyor. 

“Suyun akışını değiştirmeye 
kalkarsanız o su sizi yıkıp 
geçer!”

Gentek, kendi iradesi olan başlı başına bir organizma ve ben 

bunu çok erken fark ettim. Bu sebeple tek bir yöneticinin 

“burası böyle ya da şöyle yapalım…” gibi bir şey söyleme lük-

süne sahip olduğunu düşünmüyorum. Suyun akışını değiştir-

meye kalkarsanız o su sizi yıkıp geçer! Kendi adıma en iyi 

yapılabilecek şey, bazı şeyler eklemek, belki o suyun önünde 

engeller varsa onları açmak olabilir. Gentek’te temeller, kuru-

lurken atılmış ve öyle de devam ediyor. Ben de bunlara katkı 

sağlamaya çalışıyorum. “Şimdi sıra bana geldi, ben de böyle 

yapacağım gibi bir tutumun Gentek bünyesinde başarılı olaca-

ğını düşünmüyorum. 

“Şimdi nereye uçuyoruz?”

Birkaç senedir dünya genelinde tekrar bir kendini tanımlama, 

yeniden keşfetme süreci yaşıyoruz. İyisiyle, kötüsüyle yaşadı-

ğımız hiçbir şeye şaşırmıyorum artık. O kadar şey yaşandı ki 

sanırım şaşırma duygumu kaybettim. Kötüye de alışmışız yani. 

Bir haber geliyor şöyle oldu diye ve ben şaşırmıyorum. Bu, 

kırk yıl düşünsem aklıma gelmezdi. Tüm bu olup bitenin 

içinde, bu ortamda biz birbirimize destek oluyoruz ve iyi şey-

ler yapıyoruz; o da işin şansı bence!

Ekonomik krizler, pandemi, deprem, seçim… Hepsinin bu 

kadar kısa bir sürede gerçekleşmesi ve etkilerinin artarak 

devam etmesi, çok alışık olduğumuz bir durum değildi. Gen-

tek olarak kendi içimizde de bunların dışında şeyler yaşadık. 

Biz bayağı tırtılın kelebek olmayı hayal edip o süreci yaşadığı 

gibi bir dönem geçirdik. O dönem sona erdi ve bir kelebek 

olarak tekrar uçmaya hazırız. “Şimdi nereye uçuyoruz?” tartış-

malarını yapmak için hazırız. Güçlü insan kaynağımız, iş yapış 

şeklimiz, teknolojik imkanlarımızla potansiyeli değerlendirip, 

belirlediğimiz hedefe uçmaya devam ederiz. Bu hedefi “büyü-

mek” olarak görmüyoruz. Çünkü büyümek, sonuç oluyor. Gen-

tek, sağlık sektöründe faaliyet gösteren ve 40 yıllık da tecrü-

besi olan bir marka. Büyüme hedefimiz ya da çok büyük 

paralar kazanma hedefimiz yok bizim, tek bir hedefimiz var: 

İşimizi düzgün yapmak!
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28 Ocak 1987 yılında işe başladım. O günden beri hiç iş arayışında olmadım, ayrılmayı hiç düşünmedim. Beni bu kadar uzun yıllar 

Gentek’te tutan, kurucumuz Abdurrahman Şengel’i patron değil hep bir öğretmen olarak görmem, Genel Müdürümüz Z. Lale 

Özpekel Beşevli’nin ablalığı ve yol göstericiliği oldu. Onlar için her zaman üç şey çok önemliydi: Hırsızlık yapmamak, laf taşıma-

mak ve yalan söylememek; o yüzden burada kalıcı oldum, bana hep güvendiler. Güven konusunda eklemek istediğim bir konu da 

gerek iş yaptığımız sağlık kurumları gerek resmi kurumlar ilk günden beri işimizi iyi ve doğru yaptığımızı bilir ve bizlere çok 

güvenirler. 

“Onlar için her zaman üç şey 
çok önemliydi: Hırsızlık 
yapmamak, laf taşımamak ve 
yalan söylememek…”

Tellibey Özkan Ozan Özcanlı

Gentek Medikal benim ilk iş deneyimim. Burada başlayım hem sosyal hayata adapte olurum, hem de iş dünyasında biraz dene-

yim kazanırım diyerek Ankara’da başladığım bu yolculuk, İstanbul’da devam ediyor. Dışarıdan belki birçok insana bu yoğun seya-

hatler yorucu görünebilir ancak, bu çalışma temposu karakterime çok uygun...

Başlarken sektörde hiç deneyimim yoktu. Ancak Gentek’e emek verenler öyle bir isim oturtmuşlar ki hiç unutmuyorum bir gün 

Taksim Devlet Hastanesi’ndeyim, üroloji kliniğine girdim, hoca ile bir şey konuşmam gerekiyordu ama hocanın odasının önü tık-

lım tıklım doluydu. Tıbbi mümessiller, firma temsilcileri, başka firmalardan birileri… Kapıyı çaldım, hocam… dedim. “İçeri gel, 

neden bekliyorsun dışarıda,” dedi. Normal şartlarda benim kim olduğumu bilmiyordu ama benim Gentek’ten geldiğimi ve Karl 

Storz’un temsilcisi olduğumu öğrenmiş. Bekleyen o kadar kişi varken bana öncelik tanıması, sizlerin yarattığı o etki sayesinde…

Kırk yıl düşünsem bir şirkette bu kadar uzun yıllar çalışacağım aklıma gelmezdi. 

“Bekleyen o kadar kişi 
varken bana öncelik 
tanıması, sizlerin yarattığı
o etki sayesinde…”
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Geriye dönüp baktığımda en büyük şansım, doğrularımın 

kesiştiği bir firmada çalışıyor olmak. Şu an burada olan ve 

Gentek’e uzun yıllar emek veren kime sorsak aynı yorumu 

yapacaktır. Bizlerin ortak noktası, doğrularımız! Aslında Gen-

tek açısından baktığımızda da bir firma için aralarında kan 

uyumu sağlanmış bir ekip büyük şans… Doğrularının kesiştiği 

yerde mutlu ve rahat olabiliyorsun ve bu da işine yansıyor…

Hepimizin kattığı bir değer var bu şirkete ve bir işin sonunda 

çalışma arkadaşımızın kattığı o değer sayesinde elde edilen 

bir başarı varsa, o hazzı yaşamasını sağlamamız lazım diye 

düşünüyorum. 

“İyi bir yönetici her zaman ekibini 
geliştirmeye ve onlara fırsat vererek 
becerilerinin artmasını sağlamaya 
özen gösterir.”

Elbette başarı kadar hata da olabilir. Günün sonunda yaptığı 

bir hata varsa onun da ne olduğunu anlaması, sorumluluğu 

alması için izin vermeliyiz. Bu konuda en büyük görev yöneti-

ciye düşüyor. Hiç unutmuyorum, daktilo ile teklif hazırladığı-

mız zamanlardı. Bir üniversite teklif istedi. Teklifi yazıp gön-

derdim. Yazarken yanlış yazmışım, fiyat için yazdığım rakamla 

olması gereken arasında çok ciddi bir fark var. Bunu ertesi 

gün, teklifi dosyaya takarken fark ettim. Kafamdan kaynar 

sular boşaldı o an! Abdurrahman Bey’in odasına gidip, ben 

böyle bir şey yaptım, teklifi gönderdiğim hocayı arayacağım, 

dedim. Abdurrahman Bey, “Asla olmaz, dedi. İş yaparken her-

kes hata yapabilir, ama bunun için arama, Gentek adına gitti 

bu teklif, böyle kalsın çünkü bu bizim imajımız” dedi. İçim hiç 

rahat etmedi. Derken, teklifi gönderdiğim hoca aradı, “Bu 

fiyattan emin misin?” dedi. Değilim, hocam fiyatı yazarken 

rakamlarda hata yapmışım, dedim ve Abdurrahman Bey ile 

aramızda geçen konuşmayı anlattım. “Tamam, yenisini gön-

der” dedi. 

“Doğrularının kesiştiği yerde 
mutlu ve rahat olabiliyorsun 
ve bu da işine yansıyor…”

Z. Lale Özpekel Beşevli

İyi bir yönetici her zaman ekibini geliştirmeye ve onlara fırsat 

vererek becerilerinin artmasını sağlamaya özen gösterir. 

Onları yetiştirir, ekibindeki her önemli rol için lider olacak çalı-

şanları seçer ve onları destekler. Abdurrahman Bey bu konuda 

bize çok büyük destek oldu. 

Abdurrahman Bey her ne kadar işin içinde değilim dese de 

her zaman bize çok büyük danışmanlık verdi. Aynı şeyi hiç 

fark ettirmeden Ali Bey de yapıyor. Genelde ikinci kuşaklar 

gelince babanın yaptığını beğenmez “hadi, şimdi hepsini 

değiştirelim,” derler. Ali Bey, tüm değerleri ve karakteriyle 

Abdurrahman Bey’e çok benziyor. 

Abdurrahman Bey’den farklı yönü nedir diye sorsanız, Ali Bey 

biraz daha rasyonel kararlar alabiliyor. Bu da çok büyük bir 

artı… İkisi birleşince çok pozitif sonuçlar oluyor. Kendisi ger-

çekten çok güzel devam etti, ediyor da… Her zaman saygısına 

sevgisine çok teşekkür ediyorum.

“Tırtıldan kelebeğe dönüşe-
bilme, uçma kabiliyetimiz 
var; uçuyoruz da…” 

Bizde yönetici ile çalışan arasında rekabet yok. Genel de bu 

vardır, çünkü insan koltuğundan korktuğu için altındakine çok 

fazla iş ya da bilgi aktarmak istemez. Ben bunu ilk çalıştığım 

şirkette yaşadım. O zaman alttan bir ekip gelemiyor zaten. 

Ama biz diyoruz ki; sen artık yöneticisin, yaptığın işle ilgilen-

miyoruz, ekibinle ilgileniyoruz. 

Gentek olarak iş hayatımız boyunca “krizlerden büyüyerek çık-

mak” bizim için her zaman avantaj oldu. Tırtıldan kelebeğe 

dönüşebilme, uçma kabiliyetimiz var; uçuyoruz da… 

Oralardan buralara geldik, inşallah daha çok uçarız. 
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22 Kasım 1993 yılında işe başladığımda 7 kişiydik. Bugün 137 

kişiyiz. Geriye baktığımda, bu kadar büyümüş olmayı görmek 

de çok keyifli…

Sağlık tedarikçisi bir firma olarak, her zaman iyi markaların 

temsilciliğini yapmayı hedefledik ve bunda da başarılı olduk. 

Kırk yılda çok şeyi iyi yaptığımızı düşünüyorum açıkçası. Bizler 

şirketin idealini bulduk, mayamız tuttu. Bu fiziksel yapının 

önüne geçemiyoruz. Kalın bir çizgimiz var, kurucumuz Abdur-

rahman Şengel’in çizdiği bir çizgi… Bu gerçekten hem rahat 

hem de güçlü hissettiriyor. Bu konuda bir anımı paylaşmak 

isterim: Ali Bey ile bir toplantı yapıyorduk. Toplantının bir 

yerinde Abdurrahman Bey de geldi. Bir kriz ile ilgili konuşu-

yorduk. Oturdu ve sadece bizi dinledi. Biz tartıştık, şöyle yapa-

lım böyle yapalım, diye. Bunu böyle yapacaksınız da demedi, 

yorum da yapmadı. Biz konuştuk sonra Abdurrahman Bey 

sadece şunu söyledi: “Şu kısmını da unutmayın, bak böyle de 

olabilir.” Yani başınıza bu da gelebilir gibisinden başka bir 

durumu da belirtti. Bu konuda önlemimizi aldık, söylediği gibi 

de oldu nitekim.

“Tüm bu değerlerin bunca yıl 
korunarak getirilebilmiş 
olmasında payım olduğunu 
bilmenin ve bu sürecin bir 
parçası olmanın bende 
hissettirdiği en öne çıkan 
duygu: Gurur!”

Hakan Sözer

“Bizler şirketin idealini 
bulduk, mayamız tuttu.”

Bizler burada şahıs olarak sadece birer temsilciyiz, ama arka-

mızda Gentek markası var. Gentek yüzüyle gidiyorsun; Hakan 

Sözer yüzüyle gittiğin zaman bir şey ifade etmiyor. Bizim bir 

duruşumuz var: Kamuya karşı, sağlık personeline karşı, rakip-

lerimize karşı çok güçlü bir duruş bu! Güç derken ekonomik ve 

maddi güçten bahsetmiyorum. Sektörde firma olarak duruşu-

muz bizi güçlü yapan. Bu duruşu da oluşturan; insana, hastaya 

verdiğimiz öncelik, etik davranmak için verdiğimiz çaba ve 

bunun yarattığı dürüstlük, kendimizi geliştirme ve yenilemeyi 

hedeflememiz, çalışanlarımıza verdiğimiz değer ve onların 

gelişimi için gösterdiğimiz çaba. Bilginin en önemli güç oldu-

ğuna inanırım. Bizim sektörde bilginizi ve tecrübenizi kullan-

manın, sektörde var olmanın ve yönlendirmenin en önemli 

etkeni olarak görüyorum. Tüm bu değerlerin bunca yıl koruna-

rak getirilebilmiş olmasında payım olduğunu bilmenin ve bu 

sürecin bir parçası olmanın bende hissettirdiği en öne çıkan 

duygu: Gurur! 

Gentek’in kalıcı ama insanların bir gün gideceği gerçeğinden 

yola çıkarak, her zaman peşimden gelecek kişileri yetiştirmeyi 

hedefledim ve onların da aynı şeyi yapmalarını istedim. Gen-

tek’in var olmasında ve gücünü arttırarak devam etmesinde 

en önemli noktanın bu olduğunu düşünüyorum. 

“Bugün gülümseyerek 
bahsettiğimiz bu şartlar o 
gün için çok değerliydi…”

Çalışan arkadaşlarımızın donanımlı olmasını istiyoruz. Gen-

tek’in olmazsa olmazları, çalışan motivasyonu, bilgi seviyesi, 

kişisel gelişim… Bunların her biri ayrı ayrı birer süreç. Yapa 

yapa öğreniyoruz, hiçbir şey birdenbire olmuyor. Ama farklı 

davranan seleksiyona uğruyor. 

Geriye dönüp baktığımda 30 yıl çok uzun zaman. Çalışmaya 

başladığımda; tahsisli araçlarımız Tofaş-Kartal; vazgeçilmez 

ulaşım araçlarımız Ulusoy, Varan, Kamil Koç’tu. Haberleşmede 

en teknolojik alet çağrı cihazımızdı, görüşmelerimizi elle 

görüşme formlarına yazar ve dosyalardık. Teklifleri daktilo ile 

yazardık. Tüm saha çalışanları James Bond çanta kullanırdı. 

Fakat bugün gülümseyerek bahsettiğimiz bu şartlar o gün için 

çok değerliydi…

30 yıl boyunca iş yerine keyifle gelmek de herkese nasip ola-

mayacak çok güzel bir durum. Bu sürede yaşanan iyi-kötü bir 

çok anımız var. Yaşanan ekonomik krizleri, iş arkadaşı kayıpla-

rımızı, global krizleri silersek, genel olarak hep iyi anılarımın 

olduğu bir 30 yıl var aklımda. Türkiye’nin 81 ilini ve çoğu ilçe-

sini ziyaret etmek, her bölgenin güzel ve özel yerlerini görüp 

özel yemeklerini tatmış olmak, her bölgede tanıdığınız birinin 

olması iş hayatında çok az kişinin yaşayacağı şeyler ve bunları 

işinizle harmanlayarak çalışmak insanı ayrıcalıklı hissettiriyor. 

 

Çalışma hayatım boyunca iş takibi konusunda her zaman 

takıntılı bir hassasiyetim oldu. Takip etmeden ve o işin yapıla-

cağı konusunda en ufak endişe duymadan iş aktarabiliyor ola-

cağım, kırk yıl düşünsem aklıma gelmezdi! Fakat bunun 

nedeni benim iyileşmem değil, peşimizden gelen arkadaşların 

iyi olması…
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40 yıl düşünsem bu kadar uzun bir süre aynı işyerinde çalış-

mak aklıma gelmezdi; en fazla 3 yıl çalışırım diyerek 10 Ekim 

1994 tarihinde işe başladım. Bugün ise 35 yıllık çalışma hayatı-

mın 28 yılını aynı şirkette tamamlamış olmanın şaşkınlığını bir 

o kadar da mutluluğunu yaşıyorum. Neydi beni bu kadar süre 

aynı yerde tutan? Bu soruyu kendime sorduğumda, en başta 

güven duygusunun olduğunu gördüm. Evet ben şirketime 

güveniyordum ve şirketimde bana güvenmeliydi. Hep bu 

duygu ile çalıştım. “Biz, Gentek’e güveniyoruz…” Bir firma için 

bu çok büyük bir başarı. İş ortaklarımız olsun, markalar olsun, 

müşterilerimiz olsun, yani herkeste Gentek’e karşı bir güven 

var ve bu çok güzel bir şey… Bu durum her firmaya nasip olur 

mu bilmiyorum…

“Kendini geliştirmek isteyen kişi 
için Gentek bir okul!”

Uzun yıllar Abdurrahman Bey’den almış olduğumuz öneriler 

ve Lale Hanım’ın yönlendirmeleriyle departman olarak biz 

biraz otoriter şekilde çalıştık. Hata yapmayacaktık, her şeyi 

kontrol edecektik. Çok fazla esneme şansımız olmadı. Şirkete 

mali bir zarar getirilmemesi gerekiyordu. Onun verdiği sorum-

lulukla biraz daha sıkı çalıştık, diyelim. Ama bundan keyif 

aldım! Şimdi yeni arkadaşlarımız ya da eski arkadaşlarımızın 

daha farklı yönlerde başarılara imza atacaklarını düşünüyorum 

çünkü biz alttan aslında bir kadro yetiştirdik. Onlara bir emek 

verdik, bence onlar daha iyi şeyler yapacaklar.

Gentek bir okul ve burada insan yaşarken öğreniyor. Hiç unut-

muyorum şirketten ayrılan bir arkadaşımız bir gün beni arayıp 

şunları söylemişti: “O kadar çok şey öğrenmişim ki, Gen-

tek’ten ayrıldıktan sonra bazı şeylerin daha net farkına vardım 

ve orada edindiğim o tavırları, tutumları sergilemeye devam 

ediyorum. ”Evet, kendini geliştirmek isteyen kişi için Gentek 

bir okul!

“Biz, Gentek’e güveniyoruz…”

Nurdan Tuncer

“Siz hiç patronunuzun 
mutfağında fırında balık 
pişirdiniz mi?”

28 yıldır Gentek Ailesi’nin bir ferdi olarak, büyük başarılara, acılara, 

sevinçlere, yeniliklere, değişimlere şahit oldum. Hepsi hayatımda 

dostlarıma, arkadaşlarıma hatta çalışma hayatına başlayan kızıma 

anlatacağım çok güzel bir anı…

Siz hiç patronunuzun mutfağında fırında balık pişirdiniz mi ya da 

mama sandalyesi olan bir yazıcı masanız oldu mu? Tüm şirket 

çalışanları ile birlikte malzeme sevkiyatı yaparak yılbaşı kutladınız 

mı? Bir odayı kaplayan çalışma masanız oldu mu? Üçüncü kattan 

aşağıya sarkıtılan halatla malzeme sevkiyatı yapıldığını gördünüz 

mü? Mesai saatleri içerisinde Türkiye Dünya Kupası’nı tüm şirket 

çalışanları ile izleyip, üçüncülük kupasını Kızılay Meydanı’nda 

kutladınız mı? 

Her şeyden önemlisi siz değişimlere şahit oldunuz mu?

Her şey çok güzel ve yıllar rüzgâr gibi geçti… 
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Gentek’te çalışma hayatım boyunca her zaman gelişimin farkına 

varacak kişilerle çalıştım. Değişime de hepimiz inanılmaz ayak 

uyduruyoruz. Değişime uyum sağlayıp güncel durumlara göre 

pozisyon almak… Bu zamana kadar bizler getirdik; bizden sonra 

da bunu sürdürecek bir ekip olduğunu düşünüyorum. Bu zihni-

yet, arka planda yatan bu zekâ çok önemli!

Geriye dönüp baktığımda Abdurrahman Bey’den, Lale 

Hanım’dan, Hakan Bey’den, Ali Bey’den çok şey öğrendim. 

Doğru bulduğum şeyleri sonuna kadar öğrenip, içime sindirdim. 

Yanlış olan şeyleri de yeri geldikçe vurguladım. Sanırım o 

zamanlar en çok ihtiyacım olan şey sorumluluk alıp insiyatif 

kullanmaktı. 

“Ekibimizde yer alan yeni jenerasyonun 
alışılagelmiş özelliklerde liderlere ihtiyaç 
duymadığını düşünüyorum.”

Gentek Medikal, hayatımın bir parçası haline geldi ve bundan 

son derece gurur duyuyorum. Yaşadığımız bu gururu çalışma 

arkadaşlarımıza da hissettirmemiz gerekiyor. Bunun yolu da 

insiyatif vermekten geçiyor. Onlara insiyatif almanın nasıl bir 

şey olduğunu anlatmak lazım. Ama bunu yapabilmek için oku-

mak, araştırmak, hangi yaşta olduğuna, beklentilerine de bak-

mak lazım. Bazı konularda dayatmaktan vazgeçmek, başkaları-

nın haklarına saygı duymak ve eleştiriye açık olmak lazım… 

Ekibimizde yer alan yeni jenerasyonun alışılagelmiş özelliklerde 

liderlere ihtiyaç duymadığını düşünüyorum. Onlara sürekli şimdi 

şunu yap bunu yapma, şu saatte git şu saatte gel, diyecek değil; 

yol gösterecek, örnek olacak yöneticilerle çalışmak istiyorlar. 

Evet, liderliği temsil eden bir figür var ama birlikte çalışılan 

yönetici olan alt kadrodaki insanlara da aynı sorumluluğu aşıla-

mak, anlatmak, işe özendirmek önemli… Yaptığımız seçimlerin 

sorumluluğunu almak ve ona göre davranmak… Günlük hayatta 

da bu böyle değil mi? 

Gelişmek ve değişebilmek…

Aradan geçen yılların sonunda geriye dönüp baktığımda, Lale 

Hanım’ın odasına girdiğimde beni sakinleştireceği kırk yıl 

düşünsem aklıma gelmezdi. 

“Sanırım o zamanlar en çok 
ihtiyacım olan şey 
sorumluluk alıp insiyatif 
kullanmaktı.” 

Burak Taner Şahin

Gentek Medikal’de iş yaptığımız tüm kurumların, kişilerin bildiği bir şey vardır: Her şey kanunlar çerçevesinde yapılır, hiçbir 

zaman kurallardan ödün verilmez. Kurulduğumuzdan beri çizgimiz hep aynı!

Kurucumuz Abdurrahman Şengel, biz çalışanlar için her zaman bir baba gibidir. Genel Müdürümüz Z. Lale Özpekel Beşevli de 

yöneticiliğin ötesindedir.

28 yıl boyunca sanki bir okul gibi eğiten ve öğreten bu sayede hayatımı şekillendiren, yönlendiren bir iş yerinde; karşılıklı güven, 

saygı ve sevgi çerçevesinde, ilk günlerdeki heyecan, şevk ve mutluluk hissiyatı içinde çalışma hayatıma devam edeceğim kırk yıl 

düşünsem aklıma gelmezdi.

“Kurulduğumuzdan beri 
çizgimiz hep aynı!”

Hüseyin Sarıaltun
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Ne Dediler? 
Paydos’un 40. yıl özel sayısında çalışma arkadaşlarımıza sorduk:

Gentek Medikal’de çalışmak nasıl bir duygu? Size göre Gentek Medikal’de çalışmanın olmazsa olmazları…

“….. Kırk yıl düşünsem aklıma gelmezdi…!” 

Sanki yıllardır bu firmada çalışıyordum…

“Gentek Medikal’deki ilk iş günümde çalışma arkadaşlarımla tanıştırıldığımda sanki işe yeni başlamış 

değil de yıllardır bu firmada çalışıyormuş gibi hissettim. Yaşadığım bu duygu benim için çok kıymetli 

oldu. İş ortamımız ve çalışma arkadaşlarım sayesinde çok kısa zamanda aidiyet duygum gelişti.”

Yasemin Bingöl Bulut
Dış Ticaret Uzmanı

Dürüst olan kazanır!

“Kendimi güvende hissettiğim, huzur bulduğum bir ortamda çalışıyor olmak çok güzel.

Dürüst olup; doğru yere, doğru satış yapmak Biz Gentekliler için olmazsa olmaz!”

Ecem Engin
Marmara Bölge Ürün Satış Sorumlusu

Değer verildiğini görmek çok güzel!

“Gentek Medikal’de çalışmaya başladığımda beni ilk şaşırtan şey doğum günlerinde yapılan 
kutlamalar oldu.  Bir insanın hayatında son derece önemli olan doğum gününde çalıştığı 
firma tarafından hatırlanması, kutlamalar yapılması, masasının süslenmesi ve ekip olarak kut-
lama yemeği yenilmesi… Tüm bunlar insanın kendini değerli hissetmesini sağlıyor.”

Elif Ünal
Dış Ticaret Uzmanı

Memleketimden, büyüklerimden öğrenip yaşattığım bu özel 
duyguları çalıştığım yerde de yaşıyor olabilmek benim için çok 
kıymetli…

“Ben Gaziantepliyim. Bizim geleneğimizde, kültürümüzde insana, misafire değer vermek, 
onu en iyi şekilde ağırlamak çok kıymetli. 20 yıldır çalıştığım Gentek Medikal’de de 
insana çok büyük değer veriliyor. Arkadaşlarla doğum günlerinde birlikte yenilen yemek-
ler, bayramda yapılan kutlamalar, içimizden biri bir yakınını kaybettiğinde birlikte gidilen 
taziyeler… Memleketimden, büyüklerimden öğrenip yaşattığım bu özel duyguları çalıştı-
ğım yerde de yaşıyor olabilmek benim için çok kıymetli… 

Ayşe Seda Polat
Mali İşler Müdürü

Bir firmada bu kadar uzun yıllar çalışmak… 

“Önem verilmek, değerli olduğunu hissetmek, huzurlu olmak, güven duymak… 

Tüm bunları hissedebildiğin bir firmada çalışmak çok önemli ve değerli. Çalışmaya başladığım ilk 

zamanlar beraber mesai yaptığım birçok kişinin uzun yıllardır Gentek’te çalıştığını duyduğumda 

şaşırmıştım. Benim de bu kadar uzun yıllar burada kalacağım, kırk yıl düşünsem aklıma gelmezdi.”

Değişim mümkün…

“Benim gibi özellikle sosyal hayatında çok katı kuralları ve radikal fikirleri olan birinin bir gün bu 

kuralları esneteceği ve uyum sağlayacağı kırk yıl düşünsem aklıma gelmezdi.”

Sorumluluklarınız ilk günden başlıyor…

“Gentek Medikal benim çalıştığım ilk kurumsal firma. Buradan önce küçük bazlı bir firmada 

çalışıyordum ve orada işe ilk başladığımda verilen sorumluluk çok kısıtlıydı. “Önce kendini geliştir 

sonra sahaya çık…” denilen bir firmadan sonra Gentek’te işe başladığım ilk günden itibaren iş 

tanımıma uygun görevler verildi. Bunları tamamlamanın önemi, eğer bu görevleri yerine getirmezsem 

gerek şirketimin gerekse çalışma arkadaşlarımın zor durumda kalabileceği, onlara karşı olan sorumlu-

luk duygusu… Tüm bunlar olmazsa olmaz çalışma prensipleri arasında. İşe başladığım ilk günden 

itibaren böylesi önemli sorumluluklar alacağım ve bunları gerçekleştirdiğim için de bu kadar mutlu 

olacağım, kırk yıl düşünsem aklıma gelmezdi.”

Üroloji mi… Jinekoloji mi?

“Gentek’te çalışmanın olmazsa olmazı bana göre çalışkan olmak, düzene önem vermek ve 

bir de yaptığınız işin keyifli taraflarını görebilmek… 

Kırk yıl düşünsem üroloji ve jinekoloji alanında çalışacağım aklıma gelmezdi.”

Dilek Acımert
Muhasebe Uzmanı

Mehmet Meriç Üstün
Ürün Pazarlama Sorumlusu

Erkan Uzunoğlu
Türkiye Teknik Servis Müdürü 

İrem Balçık
Pazarlama Müdürü
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Sadece yaptığım işe odaklanıyorum…

“Bir firma düşünün… Bu firmanın kuralları var ve herkes bu kurallar zaten olmazsa olmazmış gibi 

gerçekten isteyerek uyum göstermiş. Gentek Medikal’de çalışmaya başladığımda ilk dikkatimi çeken 

bu olmuştu. İkinci husus ise herkes gerçekten burayı evi gibi görüyor. Mesela kullanılmayan bir alanda 

açık kalmış bir aydınlatma varsa bu takip ediliyor ve söndürmek kimseye zor gelmiyor. Benim için 

Gentek’te çalışmanın en keyifli yanlarından biri gerek çalışma ortamı gerekse görev tanımlarımızın 

net oluşu sebebiyle koşturmadan, gereksiz şeylere zaman harcamadan sadece yaptığım işe odaklana-

bilmek. 

Gentek duruşu…

“Sağlık sektöründe ‘Gentek duruşu’ diye bilinen bir tabir vardır… Bence bu bizlerin olmazsa 
olmazlarımıza bağlılığımızdan kaynaklı. Güven, bizim için çok kıymetli… 
Geçirdiğim bir sağlık probleminde şirketimin ailem kadar telaşlanıp hastalığımla ilgilenmesi 
unutmayacağım bir anı olarak beleğime kazındı.” 
 

Hülya Vatandaş
Satın Alma ve İdari İşler Uzmanı

Ekibin bir parçası olabilmek…

“Çok kısa bir süredir çalıştığım Gentek çatısı altında, huzur, mutluluk ve başarıyı hissedebiliyor 
olmak çok güzel… Bu kadar tecrübeli bir ekibin parçası olacağım, kırk yıl düşünsem aklıma 
gelmezdi. Bu kısa sürede Gentek’in olmazsa olmazları olarak gördüğüm üç şey var: Doğruluk, 
güven ve gelişim.”

Mustafa Kahraman
Marmara Bölge Ürün Satış Sorumlusu

Çok şanslıyım… 

“Gentek, benim Türkiye’de çalıştığım ilk firma. Burada ilk günden itibaren kendimi çok şanslı 
ve iyi hissettim. Takım çalışması, birlik, beraberlik ve saygı. Bence Gentek’in olmazsa olmaz-
ları! Bundan 10 yıl önce bana, Türkiye’de, Ankara’da, Gentek Medikal diye bir firmada çalışa-
caksın deseler inanmazdım. “

Ella Karakaş
Satış Destek Uzmanı

Yavuz Saylam
Anadolu Bölge Ürün Satış Sorumlusu
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Değişime ve özgünlüğe inanıyor,
Bugünden geleceği şekillendiriyoruz.

Odak noktamız seçimleriniz...
4o yıldır,

Siz profesyonellerle birlikte
Hep yeni hep sağlıkla kalıyoruz.
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